
Motion från SPLF Örebro till SPLF Fullmäktige 2022 

På senare tid har det blivit vanligare att tjänstemän på regioner och landsting begär in journaler för 

granskning när det ifrågasätter om ersättningen varit timlig och utbetalningarna hålles inne. Detta är 

ett orimligt förfarande, då små läkarmottagningar ej har finansiella möjligheter att överleva även 

kortare stillestånd. Patientsekretessen blir även lidande. I dessa fall har storebrorsmentaliteten 

verkligen blommat ut. Frågan borde egentligen återföras till politiken om förfarandet är rimligt ur 

politisk synpunkt. Det borde finnas smidigare sätt, förtroendeskapande överläggningar t.ex. 

 

Vi yrkar 

 

att fullmäktige ger styrelsen i uppdrag att aktivt arbeta för att ett konkurrensneutralt organ, 

tex Socialstyrelsen, bör granska journaler i fall det behövs för arvodesmässig 

rimlighetsbedömning och att det ska ske enligt patientsekretesslagen. 

 

Kjell Aslaksen, SPLF Örebro 

 

Svar: 

Styrelsen SPLF är införstådd med problemet. Styrelsen arbetar och har kontakt med tjänstemännen 

på Regionen där detta inträffar. Regelverket i LOL baseras på lag, lagändringarna görs av 

riksdagen/regeringen. FOL förhandlas av Läkarförbundet med SKR i samband med förhandlingarna 

om uppräkning av läkararvodet. SPLF arbetar med frågan. 

Styrelsen föreslår fullmäktige 

- att anse motionen besvarad. 

 

 


